
Usnesení č. 1 / 2015 

ze zasedání Rady města Klecany, které se konalo dne 5. 1. 2015 
 

Přítomni dle prezenční listiny:  Ing. Jiří Bendl, Bc. Daniel Dvořák, Ing. Pavel Kotrba, Ivo 

Kurhajec, Jiří Medek (příchod 19:00) 

 

Hosté: Dušan Šebek, Martin Hora 

 

Rada města Klecany: 

1. Č. j. 1/2015 schválila nákup a instalaci elektronického vstupního systému pro 

kontrolu vstupu do ZUŠ. Částka 90.000,- Kč bude hrazena z investičního fondu 

ZUŠ. 

Hlasování: 4 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

2. Vzala na vědomí poděkování rektora kostela v Klecanech p. Kuneše za poskytnutí 

noclehu v budově Na Rychtě pro účastníky Pouti důvěry pořádané komunitou Taizé 

v Praze ve dnech 29. 12. 2014 – 2. 1. 2015. O poutníky se postarali pracovníci 

farnosti a spolku Pravý Hradec. 

3. Vzala na vědomí informaci starosty města o záměru Lesů ČR začít kácení 

v klecanském háji již v průběhu 1. čtvrtletí r. 2015. Rada města odmítla tento záměr 

a schválila zaslání výzvy k dalšímu jednání a řešení celé situace Na Vinici . 

4. Schválila podpis nájemní smlouvy s DiS. Danielou Hnátovou a Bc. Kamilou 

Dvořákovou na pronájem nebytových prostor ve zdravotním středisku za účelem 

zdravotní výuky. 

Hlasování. 3 – 0 – 1 (Dvořák) 

5. Schválila Doklad o projednávání územně analytických podkladů s obcemi ve 

správním obvodu Brandýs nad Labem – Stará Boleslav. Připomínky a  návrhy na 

doplnění problémů k řešení budou odeslány do 9.1.2015 a zveřejněny na webových 

stránkách města Klecany.   

   Hlasování : 5 – 0 - 0 

 

 

    Příští zasedání Rady města se bude konat   12. 1. 2015 

 

 

 

 

 

        Bc. Daniel Dvořák          Ivo Kurhajec 
             místostarosta     starosta 


